
 

Zápis č. 1 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 15. 1. 2024 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý 

Omluven: - 

Hosté:   Jiří Sedlák 

Zapisovatel:   Tereza Suchá 

Ověřovatelé zápisu:  Rudolf Červený, Václav Paleček 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  

 

NÁVRH PROGRAMU: 

1. Řešení umístění stání pro Bio odpad a tříděný odpad na pozemku 120/1 

2. Možnosti realizace stání na Bio odpad a tříděný odpad na pozemku 86/1 

3. Žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizace Nová Ves 

4. Schválení příspěvků na aktivity pro občany obce Doubravice na rok 2024 

5. Informace o stavu dotace na projekt „Revitalizace návsi a sezení pod lípou“ 

 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů): 

     6. Novostavba oplocení p. č. 518/1 a 519/4, k. ú. Doubravice u Českých Budějovic  

     7. Řešení snížení nákladů na energie (plyn a elektřina)  

     8. Nákup party stanu na základě požadavků Spolku Filipovec 

 

 

Schválení programu 
Starosta Radim Šupka přednesl zastupitelům navržený program s úpravou zařazení nových bodů. 

Navrženým zapisovatelem zápisu č. 1 je Tereza Suchá. 

 

Návrh usnesení č.1/1/2024:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku s úpravou navrženého programu a 

zapisovatele.  

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Rudolf Červený, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/1/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 1. Řešení umístění stání pro Bio odpad a tříděný odpad na pozemku 

120/1 
Starosta Radim Šupka zastupitele informoval o požadavcích majitele sousedního pozemku 117/3 

pana Petra Pokorného. Zastupitelstvo obce jednalo o vytvoření plochy pro tříděný a bio odpad již 

několikrát. Protože je v tuto chvíli ze strany veřejných orgánů a státu tlak na vytváření míst pro 

tříděný odpad, tak aby se co nejvíce snižovalo množství komunálního odpadu. Nyní se v obci vyváží 

popelnice již pouze 1x za 14 dní a v budoucnosti to bude 1x měsíčně. Je zastupitelstvo obce 

povinno občanům vytvářet co nejlepší podmínky pro třídění odpadu, tak abychom plnili 



 

procentuální vytříděnost, která je každoročně vyhodnocována a nároky zvyšovány. 

Na základě všech těchto informací se Zastupitelstvo obce Doubravice, včetně zástupce 

Spolku Filipovec Jiřího Sedláka jednomyslně shodlo, že v letošním roce by obec ráda na pozemku 

120/1 místo pro tříděný a bio odpad vybudovala. 

  

Starosta obce byl také zastupiteli pověřen oslovením majitele sousedního pozemku 117/3 

s řešením současné situace, a to navrácení obecního pozemku do původního stavu a odvozu 

zeminy, která byla na obecní pozemek nyní navezena při terénních úpravách a také opětovné 

zaměření hranic pozemků, které obec nechala na své náklady zaměřit, ale při pozemních úpravách 

na pozemku 117/3 pozemku došlo k jejich odstranění. 

 
Návrh usnesení č.2/1/2024:  

Schválení vybudování místa pro tříděný a bio odpad na pozemku 120/1 do původního stavu, aby 

mohlo být vytvořené umístění pro Bio-odpad a tříděný odpad. 

 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Václav Paleček, 

Tomáš Suchý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 2/1/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 2. Možnosti realizace stání na Bio odpad a tříděný odpad na pozemku 

86/1 
Starosta Radim Šupka zastupitele informoval, že bylo obdrženo rozhodnutí od Magistrátu města 

České Budějovice, které povoluje sjezd a řešení a umístění stání na tříděný a bio odpad na pozemku 

86/1. Zastupitelé po dohodě požádali Petra Hrubého a Tomáše Suchého o přípravu předběžné 

kalkulace na realizaci akce, tak aby zastupitelstvo znalo předběžné náklady na realizaci celé akce. 

 

 
Bod č. 3. Žádost o příspěvek na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizace 

Nová Ves 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval, že byla 

na Obecní úřad doručena žádost o příspěvek od ČSV z.s., základní organizací Nová Ves. Která se 

na zastupitelstvo obce obrací se s žádostí o finanční podporu na nákup matek, léčiv, aplikačních 

prostředků a mezistěn pro místní organizaci včelařů ve výši 10.000 Kč pro rok 2024.  
 
Návrh usnesení č. 3/1/2024:  

Schválení příspěvku na léčení včelstev ČSV z.s., základní organizací Nová ves ve výši 10.000 Kč 

pro rok 2024. 

 

Pro 3 (Bc. Radim Šupka, Ing. Jaroslav Zábranský, Václav Paleček), proti 0, zdržel se 4 (Ing. Zdeněk 

Schaffelhofer ml., Rudolf Červený, Ing. Petr Hrubý a Tomáš Suchý) 

Usnesení č. 3/1/2024 nebylo přijato ve znění návrhu. 

 
 
Bod č. 4. Schválení příspěvků na aktivity pro občany obce Doubravice na rok 

2024 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval o 

návštěvnosti a využití jednotlivých aktivit pořádaných v rámci obce Doubravice. Po posouzení 

návštěvnosti a nákladů na jednotlivé akce, zastupitelstvo souhlasí a příspěvky na jednotlivé akce i 

pro rok 2024. 

 
Návrh usnesení č. 4/1/2024:             

Schválení příspěvků na pořádání pravidelných akcí pro děti, dospělé a příměstské tábory na rok 

2024 pro občany obce Doubravice. 

 



 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. 

Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), zdržel se 0 

Usnesení č. 4/1/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 
Bod č. 5. Informace o stavu dotace na projekt „Revitalizace návsi a sezení pod 

lípou“ 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který zastupitele informoval o 

rozhodnutí SZIF České Budějovice o nepřidělení dotace v projektu „Revitalizace návsi a úprava 

sezení pod lípou“. Starosta obce byl pověřen jednáním s realizační firmou Zahrady Hajný a 

možnostech dokončení projektu. 

 

 
Bod č. 6. Novostavba oplocení p.č. 518/1 a 519/4, k.ú. Doubravice u Českých 
Budějovic 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka, který předložil zastupitelům 

projektovou dokumentaci od projektanta Pavla Salivara, který řeší projekt na novostavbu 

oplocení – Doplňkové stavby na p. č. 518/1 a 519/4, k. ú. Doubravice u Českých Budějovic a 

žádá zastupitelstvo obce o souhlas s dokumentací pro vydání Společného povolení dle přílohy č. 

8 k vyhl. č. 405/2017 ve znění vyhl. č. 62/2013 Sb. 

 
Návrh usnesení č. 5/1/2024:             

Schválení žádosti o souhlas s dokumentací pro vydání Společného povolení dle přílohy č. 8 k vyhl. 

č. 405/2017 ve znění vyhl. č. 62/2013 Sb. na vybudování novostavby oplocení – Doplňkové stavby 

na p. č. 518/1 a 519/4, k. ú. Doubravice u Českých Budějovic. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), zdržel se 0 
Usnesení č. 5/1/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 7. Řešení snížení nákladů na energii (plyn a elektřina) 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitelstvo obce o současných nevýhodných cenách el. 

energie a plynu od současného dodavatele E-on ČR. Oslovil proto současného dodavatele, a i 

konkurenční dodavatele energií s žádostí o nabídku. Obdržené nabídky zastupitelé posoudili a 

vyhodnotili jako nejvýhodnější nabídku od společnosti MND energie a.s. 
 
Návrh usnesení č. 6/1/2024:             

Schválení změny dodavatele el. energie a plynu na společnost MND energie a.s., dle předložené 

nabídky. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), zdržel se 0 
Usnesení č. 6/1/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 

 
Bod č. 8. Nákup party stanu na základě požadavků zástupce Spolku Filipovec 
Starosta Radim Šupka zastupitelé předal slovo zástupci Spolku Filipovec Ing. Jiřímu Sedlákovi, 

který zastupitele informoval, že je poničená plachta (střecha) u obecního stanu, a bylo by 

vhodné pořídit novou z důvodu konání Doubravických slavností, a i dalších akcí v tomto roce. 

Zastupitelé danou věc prodiskutovali a rozhodli, že dojde k nákupu nové plachty (střechy) 4x10 

m na současný stan a také nového stanu o rozměrech 4x6 m + 10 m okapu mezi stany.  

 
Návrh usnesení č. 7/1/2024:             



 

Schválení nákupu nové plachty (střechy) na obecní party stan o rozměrech 4x10 m, 

nového party stanu o rozměrech 4x6 m a 10 m okapu mezi tyto party stany. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7, proti 0 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), zdržel se 0 
Usnesení č. 7/1/2024 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 20:30. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený           ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 19.1.2024 


